
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 11. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 471
DCEs undersøgelse har dækket 500 markblokke ud af 360.000, og der er fun-
det zink-indhold højere end nul-effektniveauet i 45% af prøverne. Vil ministe-
ren på denne baggrund igangsætte en mere dækkende undersøgelse af pro-
blemets omfang med fokus på de arealer, hvor zinkniveauet må forventes at
være højt, som følge af kendte kilder, især udbringning af smågrisegylle, hvor
der har været benyttet zink eller kobber?

Svar bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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